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Več pozornosti željam občana
Borls Platovšek, novi mož za krmilom občinskega
izvršnega sveta, trdi, da \e nujno treba povezovati
družbenopolitično delo s prakso in obratno, sicer
nikoli ne bomo ubirali pravih stabilizacijskih poti.
Seveda, on zdaj dela v gospodarstvu, hkrati je
izredno družbenopolitično delaven in že ve, koliko Je
ura. Zaposlenje v ČGP Delo kot direktor tozda Gospo-
darski vestnik, po poklicu pa fe ekonomist.

— In kako ste si zamišljali
povezovati teorijo z življe-
njem?

»Na ta način, da bi v občini
skušali reševati predvsem ži-
vljenjske reči, tiste, na katere
sieer v teoriji često pozablja-
mo kot na nekaj obrobnega.
Menim, da bi morali med dru-
gim posvetiti veliko pozorno-
sti bivalnemu okolju. V obči-
ni je zbrano veliko pameti na
kupu, nisem torej edini, ki se
delam pametnega in prav to
pamet bi morali pridobiti, da
bi s skupnimi močmi izboljša-
li življerye v občini.«

— Kaj pa gospodarstvo?
»Poglejte, naša občina je

nekaj posebnega v primerjavi

z večino drugih občin, kajti tu
so ustanove, ki so ne le repu-
bliškega, marveč tudi držav-
nega in celo svetovnega po-
mena. Tu so zbrani strokov-
iyaki, ki najbrž bolje kot jaz
vedo, kako je treba gospodari-
ti v okviru zakonov, ki že tako
urejajo gospodarstvo. Ti veli-
ki ne bodo rabili moje pomo-
či, manjša, pa že. Zato ne kaže
izumljati Amerike in v prazno
izgubljati časa za nekaj, kar je
že urejeno.«

- Ali s tem hočete reči, da
bo vaše delo usmerjeno v ži-
vljenje, k občanu?

»Mislim, da smo dolžni ma-
lo bolj kot sicer posvetiti po-
zornost ljudem. Pravzaprav

pa tudi največ odprtih dele-
gatskih vprašanj korenini v
življenjskih, drobnih rečeh.
Včasih je potrebno zelo malo,
da so Jjudje zadovoljni. Nekje,
denimo, manjka samo svetil-
ka in imajo starejši občani te-
žave, a jim nihče ne prisluhne,
čeprav to ryim veliko po-
meni.«

Željo, da bi se bolj približal
občanom, namerava novi žu-
pan po svoje uresničiti: en-
krat na mesec bo odprl
pisarno za slehernega občana,
ki mu leži kak kamen na duši.

»Ampak to naj ne bi razu-
meli kot nezauparye naši
upravi,« je brž pojasnil prija-
zen in mladosten ekonomist,
ki mu ne manjka volje, »mar-
več bolj pogovor, pojasnjeva-
nje, beležerye tistega, kar žuli
občane. Uprava včasih resnič-
no jemlje zadeve preveč dobe-
sedno po zakonih in predpi-
sih, življenje pa velikokrat te-
če mimo njih. No, pričaku-
jem, da bodo tako prišli na
dan majhni problemi, kajti
velike tako ali tako rešetajo
strokovne službe, medtem ko
jim drobni padejo skozi. No,
včasih pa bi morda zalegla že
beseda župana, morda ponov-
no preveijanje ali pojasnjeva-
rye od nekoga drugega kot ti-
stega strogega, vedno hiteče-
ga delavca za okencem.«

Seveda s temi drobnarijami
ne misli zamegliti slike o raz-
merah v občini nasploh. Boris
Platovšek je že sicer dalj časa
sedel kot nepoklicni član iz-
vršnega sveta v klopeh občin-
ske skupščine in tako so mu
vsi problemi in usmeritve na
dlani. Ne bo plaval.v kalnem.
Poleg tega dobro razume tre-
nutek krize, v kateri živimo,
ko nas tepe inflacija, draginja

in se zaveda, da ljudje niso
vedno najbolj srečni, pred-
vsem zato, ker se počutyo vse
bolj in bolj odtujeni v našem
mestu.

»Solidarnost smo že zdav-
naj vgradili v sam sistem, ven-
dar pa v vsakdanjem življeryu
često pozabljamo nanjo in to
bi bilo treba oživljati,« je še
dejal novi predsednik, ki ima
tudi v svojem okolju smisel za
soljudi in za drobne proble-
me, ki se lahko preprosto reši-
jo v zadovoljstvo vseh. V blo-
ku, kjer stanuje, mu je na pri-
mer uspelo, da se Ijudje med
seboj poznajo, si pomagajo in
tudi prostovoljno poprimejo
za delo v hiši. Tako vsake štiri
leta kupijo barvo iz sredstev
hišnega sveta, barvajo pa po-
tem sami.

— Za konec še eno vpraša-
nje: kako boste zmogli vse
delo, ki ste si ga naprtili ne
glede na to, da ste v najbolj
ustvarjalnih letih?

Nasmehnil se je samozave-
stno, vendar pa potem le malb
potožil, da ima preveč funkcij
na grbi in da bo pri tem treba
napraviti carski rez, da se bo
lahko bolje posvetil novi dol-
ŽnOSti. Albina Admič


